
Geachte minister voor Natuur en Stikstof,  

Met grote verbazing heb ik kennis genomen van het voornemen om de jacht op haas en konijn voor 
het jachtseizoen 2022/2023 niet te openen.  

Te meer omdat er een beeld geschets wordt dat de jagers debet zouden zijn aan een dalende 
populatie op de eerder genoemde wildsoorten.  

Ik wil u daarom ook aangeven dat ik tegen dit voornemen ben om de jacht op haas en konijn voor het 
jachtseizoen 2022/2023 niet te openen.  

Een jager is een goed opgeleid, vakkundig persoon en zeer goed in staat om te boordelen of de 
wildstand het toelaat een soort binnen het seizoen te bemachtigen of niet. Een wet- en regelgeving is 
mijns inziens daarom niet nodig.  

Dat heeft ermee te maken dat een jager een brede kennis heeft van flora en fauna en deze inzet om 
niet alleen biotopen te verbeteren, maar ook de plicht heeft in te grijpen als dit nodig is.  

In een gecreeërd natuurlandschap zoals wij dat in Nederland kennen is dat trouwens ook noodzaak 
zo niet wettelijk verplicht. Met de jacht op reeën als voorbeeld waarbij alleen in ‘hot-spots’ gejaagd 
mag worden met als doel om aanrijdingen te voorkomen. 

Het voortdurend monitoren van wildstanden is ook een essentieel onderdeel van het jager zijn. Dit 
gebeurt het hele jaar door, op verschillende tijdstippen met (zo nodig) de juist apparatuur. Ik hoop 
daarom ook dat u de tellingen en waarnemingen van de jagers serieus neemt en de aangereikte 
informatie in uw besluivorming meeneemt. 

Persoonlijk zet ik namelijk grote vraagtekens bij de tellingen van de Zoogdierenvereniging en de 
methode waarop dat gebeurd is.  

Het is me duidelijk dat anti jacht groeperingen een beeld willen creeëren dat voornamelijk op 
onwaarheden en emoties gebasseerd is. Hazen en konijnen hebben een hoge aaibaarheidsfactor, 
maar het zijn wilde dieren en niet Stampertje of Pieter Konijn van de televisie. Ik hoop daarom ook 
dat u zich niet laat leiden door verkeerde sentimenten.  

Ik ben ervan overtuigd dat u tevens geadviseerd wordt welke factoren er wel degelijk invloed hebben 
op de hazen- en konijnstand in Nederland. Daarom zal het u reeds bekent zijn, dat predatie en 
ziektes de voornaamste redenen hierin zijn. Dit naast het verkeer (valwild) en het maaien van het 
gras waarin de jonge dieren schuilen. 

Wij kunnen constateren dat predatie door voornamelijk kraaien en vossen zwaar op de populaties 
van het haas en het konijn drukken. Ik appelleer er daarom ook voor, dat er toekomstig geen 
restricties m.b.t. de jacht/schadebestrijding op kraai en vos opgesteld zullen worden. Dit zal positieve 
uitwerkingen hebben op de populatie van het haas en de het konijn. 

Graag wil ik u tot slot meegeven dat waar jagers zijn, ook wild aanwezig is. Dit heeft ermee te maken 
dat een jager van de natuur- en de daarin levende dieren houdt en er dus bij gebaat is dat er ook een 
gezonde wildstand is.  

Wij nemen onze verantwoordelijkheid zeer serieus en dat op vrijwillige basis als ook eigen kosten. Ik 
hoop dat ons vertrouwen en inzet niet geschaad wordt en wij jagers deel van de oplossing zijn i.p.v. 
het probleem.  

 


